
خبر کوتاهاخبار
معاون وزیر ارشاد: 

ارز کاغذ را ۲ نفر گرفته اند که اصلا وجود ندارند! 
با وزارت صنعت مکاتبه کردیم که بدون مجوز ما این کاغذها وارد نشود؛ شریعتمداری نامه 

نوشت که خودمان داریم وارد می  کنیم و شما دخالت نکنید

سخنگوی سازمان انتقال خون ایران  اعلام کرد:

نذر خون 35هزار و 410 نفر در تاسوعا و عاشورای حسینی

رییس پلیس راهور تهران بزرگ خبر داد

ممنوعیت سوار کردن دانش آموزان زیر 12 سال در صندلی جلوی سرویس مدارس

محمد سلطانی فر معاون مطبوعاتی وزیر ارشاد 
می گوید دو قلم ارز مجموعا حدود ۲۴ میلیون یورو 
ندارند.  خارجی  وجود  که  شده  داده  اشخاصی  به 
متاسفانه این مشکلات در وزارت صنعت، معدن و 
این  ما  مجوز  بدون  کردیم  مکاتبه  ما  بود.  تجارت 
کاغذها وارد نشود. آقای شریعتمداری نامه نوشت 
با  مسئولیت  و  می  کنیم  وارد  داریم  خودمان  که 
خودمان است و شما دخالت نکنید. این نامه موجود 
است. معاون مطبوعاتی وزیر ارشاد می گوید دو نفر 
اصلا  که  کرده اند  دریافت  کاغذ  واردات  برای  ارز 

وجود خارجی نداشته اند!
با  سلطانی فر  محمد  گفت وگوی  مشروح 

»خبرآنلاین« را در ادامه می خوانید:
* برخی روزنامه ها گلایه می کنند آن قدر 
امکان  که  داریم  کمبود  و  است  گران  کاغذ 
چاپ به هنگام نداریم. چرا این طور شده است؟
اردیبهشت  از  کاغذ  گرانی  و  کمبود  موضوع 
اعلام  از  بعد  گرفت.  قرار  ما  کار  در دستور  امسال 
به  را  ارز  دولت  اینکه  و  تومان   ۴۲۰۰ دلار  نرخ 
کمیته ای  ما  می دهد،  اختصاص  کاغذ  به  نرخ  این 
متشکل از ناشران، مدیران روزنامه ها، کاغذفروشان، 
ارشاد  وزارت  مدیران  همچنین  و  واردکنندگان 
تشکیل دادیم تا جلوی دخل و تصرف در این عرصه 
را بگیریم. متاسفانه پس از اینکه گشایش های ارزی 
هیچ  آنها  و  گرفت  صورت  اهل  غیر  افراد  برای 
کاغذی وارد نکردند، این کمیته جدی تر وارد شد. 
سعی  مرکزی  بانک  و  صمت  وزارت  هماهنگی  با 
کنترل  را  کاغذ  توزیع  و  واردات  نحوه  تا  کردیم 
کنیم. خوشبختانه این اقدامات باعث شد مسیر به 
سمت این برود که کاغذفروشانی که اهلیت دارند، 
وارد بازار شوند. هم زمان با آن به کارخانه چوب و 

کاغذ مازندران فشار آوردیم تا تولید داخلی افزایش 
یابد و مشکلاتشان رفع شود. به خواست خدا این 
اقدامات منجر شد تا کاغذ یکی از معدود کالاهایی 

باشد که قیمت متعادلی دارد.
* الان قیمت چقدر است؟

تا  موارد  برخی  در  یا  تومان  هزار   ۵ حدود 
۴۸۵۰ تومان برای کاغذ داخلی و در بالاترین حد 

۵۱۵۰ تومان برای هر کیلو کاغذ روزنامه است.
* یعنی در مقایسه با قبل از گرانی ها، نرخ 

۳ برابر است؟
نه، سه برابر نیست. سال گذشته قیمت کاغذ 
قیمت  روند  بود.  تومان   ۴۲۰۰ تا   ۳۹۰۰ کیلویی 
کاغذ را ما کامل داریم. آن زمان کاغذ به یورو در 
الان هر تن کاغذ،  بود.  یورو  تا ۴۲۰  هر تن ۴۰۰ 
۸۰۰ تا ۸۵۰ یورو در هر تن است. یعنی یک برابر 

و نیم تا حداکثر ۲ برابر شدن نرخ کاغذ به دلیل دو 
برابر شدن نرخ کاغذ در بازار جهانی است. متاسفانه 
ذکر اینکه ترامپ می خواهد تحریم کند باعث شد 
واردکنندگان کاغذ به بازارهای جهانی هجوم ببرند 
که به همراه کاهش تولید کاغذ در جهان به خاطر 
مسائل محیط زیستی به خصوص در کشور چین، 

باعث گرانی شد.
سال گذشته ۶۰ میلیون تن کاغذ روزنامه در 
جهان تولید می شد ولی الان تا ۲۸ و نیم میلیون 
تن کاهش تولید کاغذ را شاهدیم که باعث افزایش 
نرخ در مقیاس جهانی شده است. ما تا هر تن ۹۰۰ 
یورو هم کاغذهای خاص را در بازار جهانی خریدیم.

* پیگیری های قضایی کمیته ساماندهی 
کاغذ به کجا رسید؟

برای آن دو نفری که حدود ۲۴ میلیون یورو 

تشکیل  قضایی  پرونده  دو  گرفته اند،  واردات  برای 
شده که هنوز به جایی نرسیده است چون اصلا این 

افراد وجود خارجی نداشتند!
* ارز به اشخاص مجهول الهویه داده شده 

است؟
یورو  میلیون   ۲۴ حدود  مجموعا  ارز  قلم  دو 
ندارند.  خارجی  وجود  که  شده  داده  اشخاصی  به 
متاسفانه این مشکلات در وزارت صنعت، معدن و 
این  ما  مجوز  بدون  کردیم  مکاتبه  ما  بود.  تجارت 
کاغذها وارد نشود. آقای شریعتمداری نامه نوشت 
با  مسئولیت  و  می  کنیم  وارد  داریم  خودمان  که 
نامه  این  نکنید.  دخالت  شما  و  است  خودمان 

موجود است.
را  روزنامه  کاغذ  که  * عنوان شده است 
ساندویچی ها  به  تا  بودند  گذاشته  انبارها  در 
ساندویچی  از  روزنامه  کاغذ  چرا  بدهند. 

سردرآورد؟
حرف های  این  از  نیست.  این طور  نه، 

ژورنالیستی نزنیم.
* ولی اخبار کشف کاغذ که منتشر شد؟

کاغذ روزنامه که یکی دو مصرف بیشتر ندارد. 
صرف نمی کند کاغذ روزنامه را خمیر کنند. کاغذ 
روزنامه قیمت بسیار بالایی دارد. یک خط تولید در 
ضایعات  که  داریم  مازندران  چوب  و  کاغذ  صنایع 
ولی  تولید می کند  و کاغذ  را خمیر  و کاغذ  چوب 
این کاغذ کیفیت کاغذ روزنامه را ندارد. برای تولید 
کاغذ روزنامه، باید چوب دارای سلول های سلولوزی 
بی کیفیت تر  کاغذهای  باشد.  نو  حتما  و  بوده  بلند 
برای دستمال کاغذی و ساندویچ استفاده می شود. 
ما حتی اجازه ندادیم واردات کاغذ با ارز دولتی به 

سمت کاغذهای بی کیفیت برود.

خون  انتقال  سازمان  سخنگوی 
و  تاسوعا  با  همزمان  گفت:  ایران 
نفر   ۴۲۸ و  ۴۳هزار  امسال  عاشورای 
برای ادای نذرخود به مراکز انتقال خون 
کشور مراجعه کردند که از این شمار ۳۵ 

هزار و ۴۱۰ نفر موفق به اهدا شدند.
امروز  افزود:  بیگی  حاجی  بشیر 
برنامه اهدای خون از مرحله هیجانی به 
و  تبدیل شده  میان مردم  مسئولانه در 
اهدا  را  خود  خون  نیازها  براساس  آنان 

می کنند.
و  خون  به  نیاز  کرد:  اضافه  وی 
مشخصی  زمان  به  مربوط  ها  فرآورده 
نیست و توصیه می شود این اقدام مهم 

در روزهای آینده ادامه یابد.
از  یکی  شد:  یادآور  بیگی  حاجی 
حضور  امسال  خون  نذر  های  ویژگی 
خانوادگی مردم و هیات های مذهبی در 

مراکز انتقال خون بود.
بین  و  عمومی  روابط  مدیرکل 
ایران گفت:  انتقال خون  الملل سازمان 
اهدای خون  زمان حاضر ۹۶ درصد  در 
در کشور از سوی آقایان و ۴ درصد به 

بانوان اختصاص دارد.
خون  اهدای  افزود:  بیگی  حاجی 
مراکز  در  ارتقا  های  شاخص  از  مستمر 
در  شاخص  این  که  است  خون  انتقال 

استان  در  و  است  درصد   ۵۴ کشور 
بوشهر در سال گذشته 7۲ درصد و پنج 
ماه نخست امسال بالای 7۰ درصد بوده 

است.
شد:  یادآور  مسئول  مقام  این 
براساس آمارها استان بوشهر در شاخص 
استان  از  پس  مستمر  خون  اهدای 
را کسب کرده  رتبه دوم کشور  سمنان 
است و این بیانگر نهادینه شدن فرهنگ 

اهدای خون در این استان است.
وی گفت: ضریب امنیت و سلامت 
هشت  مستمر  کنندگان  اهدا  در  خون 

برابر اهدا کنندگان بار اول است.
خون  انتقال  سازمان  سخنگوی 
به  نفر  میلیون   ۲.۵ سالانه  افزود:  ایران 
مراکز انتقال خون مراجعه می کنند که 

از این شمار ۲ میلیون و ۱۰۰ هزار نفر 
موفق به اهدای خون می شوند.

گذشته  سال  در  کرد:  اضافه  وی 
و  خون  واحد  هزار   ۶7۰ و  میلیون  سه 
و  درمانی  مراکز  در  آن  های  فرآورده 

بیمارستانی کشور توزیع شده است.
حاجی بیگی اظهار داشت: مردم در 
و  میلیون  یک  نیز  امسال  نخست  نیمه 

۱۰۰ هزار واحد خونی اهدا کرده اند.
 ۹۰ اینکه  به  توجه  با  گفت:  وی 
تنها  و  مثبت  خونی  گروه  مردم  درصد 
۱۰ درصد گروه خون منفی دارند نیاز به 
گروه های خونی منفی به عنوان دهنده 
عمومی به دلیل کمیاب بودن در کشور 

بیشتر است.
خون  انتقال  سازمان  سخنگوی 

اهدای  جامع  مراکز  توسعه  افزود:  ایران 
سازمان  های  برنامه  از  کشور  در  خون 
ارتباط ۱۵  این  انتقال خون است و در 
ها  استان  در  خون  اهدای  جامع  مرکز 

فعال است.
وی بیان کرد: براساس برنامه ریزی 
مراکز  شود  می  تلاش  شده  انجام  های 
جامع انتقال خون تا پایان سال در همه 

استان ها راه اندازی شود.
حاجی بیگی گفت: در مراکز جامع 
طور  به  توانند  می  مردم  خون  انتقال 
مستقیم علاوه بر خون کامل پلاسما به 
تولیدی و پلاکت  روش پلاسما فرزیس 
اهدا  تولیدی  فرزیس  پلاکت  روش  به 

کنند.
مردم  گذشته  در  شد:  یادآور  وی 
مراکز  در  را  کامل  خون  اهدای  فقط 
مراکز  شدن  فعال  با  امروز  اما  داشتند 
جامع اهدای خون می توانند پلاکت یا 

پلاسما را به طور جداگانه اهدا کنند.
با  سالانه  گفت:  مسئول  مقام  این 
و گسترش  ها  بیمارستان  نیاز  به  توجه 
تشخیص  و  آنکولوژی  و  خون  مراکز 
سریع بیماری ها در کشور مصرف خون 
و فرآورده های آن نظیر پلاسما و پلاکت 
افزایش یافته است که با وجود استقبال 
و  برطرف  کشور  در  نیازها  این  مردم 

کمبودی وجود ندارد.
سازمان  کرد:  بیان  بیگی  حاجی 
نیاز  است  موظف  ایران  خون  انتقال 
تامین  را  کشور  در  بیمارستان   ۸۳۰
 ۱7۰ تنها  شمار  این  از  که  کند 
کلان  در  درمانی  مرکز  و  بیمارستان 

شهر تهران است.
وی با بیان اینکه در بیشتر استان 
ها مشکلی درتامین خون نداریم گفت: 
در برخی از استان ها از جمله سیستان 
و بلوچستان، تهران، خوزستان، گیلان 
علت  به  رضوی  و خراسان  مازندران  و 
وجود بیماران خاص و تالاسمی نیاز به 
خون و فرآورده ها بیش از حد است و 
این نیاز باید توسط مردم تامین شود.

حاجی بیگی اضافه کرد: ۲۰ درصد 
کل خون اهدایی در کشور برای مصرف 

بیماران خاص اختصاص می یابد.
روابط  و  مدیرعامل  دفتر  مدیرکل 
انتقال  سازمان  الملل  بین  و  عمومی 
خون ایران گفت: این سازمان در منطقه 
درآسیا  و  اول  حرف  امروز  و  خاورمیانه 

جزو پنج کشور برتر این قاره است.
به  عبیدی  نرگس  آیین  این  در 
استان  خون  انتقال  مدیرکل  عنوان 
بوشهر معرفی و از خدمات کرامت نامور 

تقدیر شد.

سرویس های  بر  نظارت  از  بزرگ  تهران  راهور  پلیس  رییس 
مدارس و رانندگان این سرویس ها خبر داد.

سردار محمدرضا مهماندار، درباره نظارت بر سرویس های مدارس 
اظهارکرد:  پلیس راهنمایی و رانندگی در دو مرحله بر سرویس های 
از  قبل  به  مربوط  مرحله  یک  دارد،  نظارت  آنها  رانندگان  و  مدارس 
شروع فعالیت  آنهاست که با همکاری دیگر دستگاه ها نسبت به بررسی 
صلاحیت و شرایط لازم برای این رانندگان اقدام می کند و یک مرحله 

نیز همزمان با آغاز سال تحصیلی و فعالیت این سرویس هاست.
با تاکید بر اینکه داشتن برچسب مربوط به سال تحصیلی  وی 
جدید اولین شرط فعالیت سرویس های مدارس است، گفت: ماموران 
خواهند  برخورد  مدارس  غیرمجاز  سرویس های  با  قانون  برابر  پلیس 
کرد و بر این اساس اگر سرویس مدرسه ای فاقد برچسب مجاز امسال 

هم باشد با آن برخورد خواهد شد.
رییس پلیس راهنمایی و رانندگی تهران بزرگ درباره مواردی که 
باید از سوی سرویس های مدارس و رانندگان آنها رعایت شود، گفت: 
سرویس های مدارس حتما باید دارای معاینه فنی و تاییدیه های لازم 

باشند، صلاحیت رانندگان نیز بررسی شده و در طول سال نیز بر آنها 
نظارت خواهد شد.

مهماندار با بیان اینکه رانندگان سرویس ها مانند یک الگو برای 
دانش آموزان هستند و باید با رانندگی درست و قانونمند بر آنها تاثیر 
بگذارند، گفت: رانندگان باید به طور کامل قوانین راهنمایی و رانندگی 
را رعایت کنند و حتما توجه داشته باشند به اندازه ظرفیت مجازی که 
برایشان در نظر گرفته شده دانش آموزان را سوار کرده و دقت کنند 

که دانش آموزان حتما کمبربند ایمنی خود را ببندند.
رییس پلیس راهنمایی و رانندگی تهران بزرگ با تاکید بر اینکه 
رانندگان سرویس های مدارس باید به موقع حرکت کرده و از رانندگی با 
سرعت غیرمطمئنه پرهیز کنند، گفت: سوار کردن کودکان زیر ۱۲ سال 
در صندلی جلوی خودرو ممنوع است و آنان باید توجه داشته باشند که 

ایستادن دانش آموزان در سرویس های ون و مینی بوس  ممنوع است.
وی با تاکید بر اینکه پلیس بر نحوه رانندگی و تخلفات رانندگان 
رانندگان  اگر  کرد:  خاطرنشان  دارد،  نظارت  مدارس  سرویس های 
شوند،  حادثه ساز  تخلفات  مخصوصاً  تخلف  مرتکب  مدرسه  سرویس 

مجوز آن ها باطل شده و دیگر اجازه جابجایی دانش آموزان را نخواهند 
داشت.

تعیین  به  نسبت  تاکنون  که  خانواده هایی  به  اشاره  با  مهماندار 
تکلیف سرویس های مدارس فرزندان خود نکرده اند، از آنان خواست تا 

هرچه سریعتر نسبت به تعیین تکلیف این مساله اقدام کنند.

نتایج ارزیابی عملکرد روابط عمومی 
های استانی انتقال خون اعلام شد

نتایج ارزیابی عملکرد روابط عمومی استان 
ها طی شش ماه دوم سال ۹۶ اعلام شد.

انتقال  سازمان  عمومی  روابط  گزارش  به 
خون در این ارزیابی که با بررسی شاخص هایی 
برای  ارسالی  و  شده  منتشر  اخبار  تعداد  چون 
پورتال ستاد و رسانه های مجازی، فعالیت های 
فعالیت  انتشارات،  تبلیغات،  استان،  ای  رسانه 
رسانی  اطلاع  های  کمپین  بصری،  های سمعی 
از  بهینه  استفاده  و  سازمانی  برون  ارتباطات  و 
مناسبت ها و رویدادها و... انجام شد استان هایی 

که بیشترین فعالیت را داشتند معرفی شدند.
خون  انتقال  کل  اداره  گزارش  بنابراین 
استان مرکزی با ۸7 و نیم ، قم با ۸7 ، یزد با ۸۱ 
و نیم و خوزستان با ۸۱ و خراسان شمالی نیز با 
7۹ و نیم امتیاز به ترتیب رتبه های اول تا پنجم 

را به خود اختصاص دادند.

دیدار روسای پلیس مبارزه با مواد 
مخدر ایران و جمهوری آذربایجان

در دیدار روسای پلیس مبارزه با مواد مخدر 
جمهوری اسلامی ایران و جمهوری آذربایجان بر 
لزوم تقویت همکاری ها در زمینه مبارزه با مواد 

مخدر تاکید شد.
رئیس  زاهدیان«،  »محمدمسعود  سردار 
پلیس مبارزه با مواد مخدر ناجا با ژنرال »هازی 
مخدر  مواد  با  مبارزه  پلیس  رئیس  اصلانوف«، 

جمهوری آذربایجان دیدار و گفت و گو کرد.
سردار زاهدیان در این دیدار، ضمن تشریح 
با  مبارزه  در  ایران  اسلامی  جمهوری  اقدامات 
قاچاق مواد مخدر، اظهار داشت: این نشست ها 

باید به صورت نوبه ای و سالیانه برگزار شود.
ناجا  مخدر  مواد  با  مبارزه  پلیس  رئیس 
عنوان کرد: رابطه ما با کشور جمهوری آذربایجان 
مطلوب است و در فرایند مبارزه با مواد مخدر دو 

کشور همکاری های خوبی دارند.
وی با تاکید بر برگزاری دوره های آموزشی 
برای کارکنان پلیس مبارزه با مواد مخدر ایران و 
جمهوری آذربایجان گفت : آمادگی خود را برای 
آذربایجان  جمهوری  کشور  به  رابط  افسر  اعزام 

اعلام می کنیم.
بر لزوم  با تأکید  سردار زاهدیان در خاتمه 
دو کشور، خاطرنشان  میان  ها  همکاری  تقویت 
خصوص  در  تجربیات  و  اطلاعات  تبادل  کرد: 
در  تواند  می  کشور  دو  مخدرمیان  مواد  قاچاق 

مبارزه جدی با این پدیده شوم موثر باشد.
» هازی اصلانوف«؛ رئیس پلیس مبارزه با 
دیدار  این  در  نیز  آذربایجان  کشور  مخدر  مواد 
دو  هر  مخدر  مواد  با  مبارزه  در  اینکه  بیان  با 
اظهار کرد: تلاش های  دارند،  راسخ  عزم  کشور 
جمهوری اسلامی ایران در مبارزه با مواد مخدر 
ستودنی است و آمادگی همه جانبه و جدی خود 
را برای تقویت همکاری با ایران اعلام می کنیم.

کشور  مخدر  مواد  با  مبارزه  پلیس  از  وی 
جمهوری اسلامی ایران برای میزبانی این جلسه 
تقدیر و تشکر کرد و گفت: برای همه کارکنان و 
همکاران شما آرزوی موفقیت و برای ملت ایران، 

سعادت آرزو دارم.

افزایش دمای ۴ تا ۶ درجه در نوار شمالی
هشدار هواشناسی درباره احتمال 

سیلابی شدن مسیل ها
باد  وزش  و  رعدوبرق  گاهی  بارش،  تشدید 
شدید برای برخی نقاط گیلان و غرب مازندران 
پیش بینی شده و سبب آبگرفتگی معابر عمومی 
رودخانه ها  و  مسیل ها  شدن  سیلابی  احتمال  و 
پیرو  هواشناسی،  سایت  اعلام  بر  بنا  می گردد. 
اخطاریه شماره ۵۶ چهار شنبه مورخ ۰۴/۰7/۹7 
به امروز تشدید بارش، گاهی رعدوبرق و وزش باد 
شدید برای برخی نقاط گیلان و غرب مازندران 
پیش بینی شده و سبب آبگرفتگی معابر عمومی 
رودخانه ها  و  مسیل ها  شدن  سیلابی  احتمال  و 
استان های  در  بارشی  سامانه  می گرد.فعالیت 
گلستان،  غرب   ، مازندران   ، گیلان  اردبیل، 
دامنه های البرز در سمنان و شرق تهران، شمال 
استان های آذربایجان شرقی، آذربایجان غربی و 
باران گاهی رعد و  زنجان است که سبب بارش 
برق و وزش باد در این مناطق می شود . از اواخر 
وقت امروز این سامانه از نوار شمالی خارج شده و 
شنبه افزایش دمای ۴ تا ۶ درجه در نوار شمالی 
پیش بینی می شود . شنبه و یک شنبه در برخی 
البرز و شمال  ارتفاعات  مناطق سواحل شمالی، 
مناطق  در  و  می دهد  رخ  پراکنده  بارش  غرب 

دیگر کشور آسمان صاف است.

 برنامه ریزی برای احداث مسکن ویژه 
بازنشستگان صندوق؛

آغاز پرداخت وام ضروری به 
بازنشستگان از امروز

پرداخت  بازنشستگی:  صندوق  مدیرعامل 
امروز  از  کشوری  بازنشستگان  به  ضروری  وام 

شنبه هفتم مهر آغاز می شود.
رونمایی  برنامه  اعلام  با  زاده  تقی  جمشید 
هزار  به ۴۰۰  تومانی  میلیون   ۵ وام  پرداخت  از 
بازنشستگان  از  نویسی  نام  گفت:  بازنشسته 
پرداخت  و  رسید  پایان  به  شهریور  در  متقاضی 
آغاز  مهر   7 شنبه  امروز  از  بازنشستگان  به  وام 
سایت  در  نفر  هزار   ۲۵۰ گفت:  شد.وی  خواهد 
وام  که  اند  کرده  نام  ثبت  بازنشستگی  صندوق 
۵ میلیون تومانی را با کارمزد ۴ درصد دریافت 
می کنند و بقیه متقاضیان نیز در ماه های آینده 
وام می گیرند. تقی زاده با بیان این که متقاضیان 
می توانند برای دریافت وام ضروری خود به بانک 
عامل)بانک صادرات( مراجعه کنند، گفت: در سه 
ماهه آخر سال نیز بقیه موارد ثبت نام ها انجام 
می شود تا سقف ۴۰۰ هزار بازنشسته کامل شود.

کشوری  بازنشستگی  صندوق  مدیرعامل 
مسکن  برای  برنامه ریزی  صندوق  افزود: 
بازنشستگان را در نظر گرفته و طرحی را پیش 
بینی کرده است که امیدواریم با همکاری وزارت 
شهرداری های  همچنین  و  شهرسازی  و  راه 
بازنشستگان  مسکن  ساخت  کشور  سراسر 

صندوق بازنشستگی را ساماندهی کنیم .

معاون امور اجتماعی و فرهنگی شهرداری منطقه یک : 
آموزش های شهروندی اولویت خانه 

های کودک در سراهای محلات
خانه های کودک در سراهای محلات شمال 
تهران با اولویت آموزش های شهروندی، کودکان 
را در مسیر زندگی با نشاط، سلامت و مسئولیت 

پذیر هدایت می کنند.
به گزارش امتیاز،  مجتبی توسلی معاون 
امور اجتماعی و فرهنگی شهرداری منطقه یک با 
اعلام خبر فوق اظهار داشت : ۲۳ کانون کودک 
که  کنند  می  فعالیت  یک  منطقه  محله  در ۲7 
بیش از ۵۰۰ کودک را در سنین پیش از دبستان 

تحت آموزش قرار داده اند .
آموزش  شامل  ها  آموزش  این  افزود:   وی 
نقاشی، قرآن و حدیث همراه با شعر، کاردستی، 
، قصه خوانی،  ادبیات  و  با شعر  ورزش، آشنایی 
های  روش  با  آشنایی  مذهبی،ملی،  مناسبتهای 
موضوع  با  شهروندی  آموزش  سلامت،  حفظ 
آسمان آبی – زمین پاک، آشنا شدن با سامانه 
آموزش  ۱۸۸۸و۱۳7،  شهری  مدیریت  های 
اردوهای  برگزاری  و...  زندگی  های  مهارت 

تفریحی و فرهنگی است.
با اشاره به اقدامات و آموزش های  توسلی 
اجرایی در خانه های کودک افزود: محور اصلی 
ارائه  و   بوده  خلاقیت  پایه  بر  ها  آموزش  این 
مناسب  های  بازی  طریق  از  آموزشی  خدمات 
تقویت   ، آموزشی  های  تئاتر  ،اجرای  کودکان 
مهارت های زندگی از طریق بازی با اسباب بازی 
وقصه گویی،  ایجاد تعامل هدفمند بین والدین، 
اصلی  اولویت ها و محورهای  از  کودک و شهر، 

فعالیت در خانه های کودک است.

فرونشست مقابل میدان صنعت 
ایمن سازی شد

شهردار  ترافیک  و  نقل  و  حمل  معاون 
منطقه ۲ پایتخت با اشاره به فرونشست سطحی 
ایجادشده مقابل متروی میدان صنعت گفت: این 

محدوده ایمن سازی شد.
حیدرنیا  ،امیرحسین  امتیاز  گزارش  به 
اظهارداشت: ساعت ۹ صبح امروز این حادثه به 
شهرداری اعلام و با مراجعه به محل مشخص شد 
صنعت،  میدان  متروی  مقابل  کارگاهی  محوطه 
متر   ۵ و  متر  یک  عمق  به  نشست جزئی  دچار 

مربع شده است.
وی با اشاره به اینکه این محدوده محوطه 
کارگاهی بوده و مورد بهره برداری قرار نگرفته، 
منتقل  دلیل  به  شود  می  داده  احتمال  افزود: 
شدن رطوبت لوله و به دلیل وزن کف پوش ها، 

این اتفاق رخ داده باشد.
معاون شهردار منطقه ۲ تهران خاطرنشان 
و  بحران  عوامل شهرداری، ستاد  با حضور  کرد: 
نیروهای آبفا، محل حادثه ایمن سازی و اطراف 
بازبماند  حصار کشیده شد و مقرر شد روی آن 
داشته  وجود  رویت  امکان  نشست  در صورت  تا 

باشد.
مطرح  مترو  فرونشست  حیدرنیا،  گفته  به 

نیست زیرا حادثه سطحی و جزیی بوده است.

 همزمان با روز جهانی آتش نشان و ایمنی 
انجام می شود

برگزاری کارگاه های آموزشی آتش 
نشانی در منطقه 15

سرپرست معاونت امور اجتماعی و فرهنگی 
نحوه  آموزشی  کارگاه  برگزاری  از   ۱۵ منطقه 
در  نشانی  آتش  کپسول  از  صحیح  استفاده 
مساجد منتخب نواحی همزمان با فرارسیدن روز 

آتش نشانی و ایمنی در منطقه خبر داد .
بیان  با  مختاری  اکبر  امتیاز،  گزارش  به 
اداره  همت  به  برنامه  این  افزود:  فوق  مطلب 
فرهنگی و با مشارکت ایستگاه های آتش نشانی 
به  نهادن  ارج  راستای  در  و  منطقه  در  مستقر 
ابتدای  از  نشانان  آتش  والای  و  ارزشمند  مقام 
کارشناسان  داد:  ادامه  است. وی  آغاز شده  مهر 
در  نبوی)ص(  مساجد  در  نشانی  آتش  سازمان 
رقیه  حضرت  دو،  ناحیه  در  القرآن  یک،  ناحیه 
چهار،  ناحیه  در  النبی)ع(  سه،  ناحیه  در  )س( 
رضویه در ناحیه پنج، امام حسن مجتبی)ع(  در 
ناحیه هشت  در  )ص(  اکرم  نبی  و  ناحیه شش 
به شهروندان آموزش دادند.مختاری افزود: هدف 
از برگزاری این کارگاه ها آمادگی شهروندان در 
در  و  طبیعی  مخاطرات  و  خطرات  با  مواجهه 
نگاه دیگر قدردانی و گرامیداشت از مقام شامخ 
شهدای آتش نشان و پرسنل خدوم سازمان آتش 

نشانی است.

۴00 پرونده صنوف آلاینده زیست 
محیطی درجنوب شهر بررسی و بازدید 

دوره ای شد
زیست  محیط  و  شهری  خدمات  معاون 
شهرداری منطقه ۱۹ از بازدید دوره ای و بررسی 
آلاینده  صنوف   ۴۰۰ فعالیت  وضعیت  مجدد 
زیست محیطی در نواحی پنجگانه طی یک ماه 

اخیر خبر داد.
به گزارش امتیاز، مهرداد زنگنه فر با اشاره به 
وجود۴ هزار پرونده با موضوع صنوف آلاینده زیست 
محیطی در اداره ساماندهی این منطقه افزود: طی 
این حوزه ۴۰۰  اخیر توسط کارشناسان  ماه  یک 
پرونده صنوف مزاحم و آلاینده ای چون مکانیکی، 
اطراف  فروشی  اغذیه  معبر،  سد  خودرو،  خدمات 

مدارس و... بررسی و بازدید دوره ای شد.
وی ادامه داد: در این بررسی ها وضعیت کنونی 
صنوف به لحاظ ایجاد مزاحمت های مجدد، اجرای 
تمهیدات و... کنترل و واحدهایی که تغییر مشاغل 
داشتند از پرونده های فعال خارج شدند. زنگنه فر 
در بخش دیگری با اشاره به وجود بزرگترین مرکز 
خرید و فروش ضایعات ، وسایل مستعمل، تفکیک 
زباله و...، معضل مشکلات زیست محیطی،آلودگی 
بصری و صوتی در محله خلازیر خاطر نشان کرد: 
دراین خصوص با حضور کارشناسان اداره ساماندهی 
این حوزه نسبت به شناسایی صنف آلاینده اقدام  و 
با استناد به بند ۲۰ ماده ۵۵ قانون شهرداری ها 
و با اخذ مجوز از کمیسیون جمع آوری  مشاغل 
مزاحم نسبت به صدور رأی تعطیلی ۱۴ واحد اقدام 

خواهد شد.

بررسی طرح ساماندهی مهریه در مجلس
گفت:  مجلس  قضایی  حقوقی  کمیسیون  رئیسه  هیئت  عضو 
می توان در زمان عقد نکاح اعلام کرد تا افراد متناسب با ظرفیت  و 

گردش مالی خود مهریه را تعیین کنند.
یحیی کمالی پور  با اشاره به افزایش تعداد زندانیان ناشی از به 
اجرا گذاشتن مهریه به دلیل بالا رفتن قیمت سکه، گفت: به موجب 
ماده ۱۰ قانون مدنی انعقاد کلیه قراردادها در صورت آنکه مغایرتی با 
قانون و شرع نداشته باشد، برای طرفین و محکمه لازم الاجرا است و 
در بحث مهریه، افراد مختارند هر قراردادی را با هم داشته باشند و 
نمی توان آنها را برخلاف قانون از حق و حقوقشان محروم کرد.   نایب 
می توان  اینکه  بیان  با  مجلس  قضایی  کمیسیون حقوقی  اول  رئیس 
تعیین  برای  می توان  افزود:  کرد،  ایجاد  قانونی  راه حل  برای مشکل 
موضوع  این  زندانیان  تعداد  کاهش  به  و کمک  مهریه  میزان  تکلیف 
را در زمان عقد نکاح اعلام کرد تا افراد متناسب با ظرفیت های مالی 
خود مهریه را تعیین کنند.وی تاکید کرد: محضرهای عقد و ازدواج 
می توانند به موجب این قانون ایجاد شده، همانگونه که استعلام هایی 
اعتیاد  عدم  یا  زوج  بحث سازگاری خون  برای  بهداشت  وزارت  از  را 
انجام می دهند، استعلامات گردش و ارزیابی مالی مرد را هم از بانکها 

برای تعیین سقف مهریه بگیرند و هیچ منع قانونی ندارد.
با  نماینده مردم جیرفت و عنبرآباد در مجلس شورای اسلامی 
اشاره به اینکه اکنون در کمیسیون اجتماعی مجلس چندین طرح و 
پیشنهاد برای ساماندهی موضوع مهریه و کاهش مشکلات در دست 
بررسی است، گفت: می توان ضمانت اجرایی مانند زندان و ... برای 
افراد  اگر  و  نگرفت  نظر  در  شده  اعلام  مقدار  بر  مازاد  مهریه  میزان 
تصریح  باشد.کمالی پور  بر عهده خودشان  توافقی کردند مسئولیتش 
عدم  که  مردی  برای  بالاتر  سکه   ۱۱۰ مقدار  برای  هم  اکنون  کرد: 
قانون  این  و  ندارد  وجود  اجرایی  باشد، ضمانت  داشته  مالی  توانایی 
زمان  از  ای  برهه  در  کند،  کمک  زندانیان  تعداد  کاهش  به  توانست 
افزایش  با  اکنون  متاسفانه  و  داشتیم  مهریه  زندانی  هزار   ۴۰ حدود 
قیمت سکه از یک میلیون به پنج میلیون هم بار دیگر این تعداد رشد 

داشته است لذا محاکم باید درخواست های اعسار را تعدیل کنند.
ساماندهی میزان مهریه براساس علم و قانون صورت بگیرد

تاکید  با  مجلس  قضایی  حقوقی  کمیسیون  رئیسه  هیئت  عضو 
براینکه باید در حوزه مهریه ساماندهی مبتنی بر علم و قانون داشته 
باشیم، گفت: ما نمی توانیم افراد را مجبور کنیم تا الزاما ۱۰۰ سکه 

ها  توان گفت که خانواده  اما می  به عنوان مهریه مشخص کنند  را 
براساس شرایط مالی یکدیگر مهریه را تعیین کنند.

در  بررسی  از  بعد  مهریه  تکلیف  تعیین  طرح  داد:  ادامه  وی 
کمیسیون اجتماعی مسلما به عنوان کمیسیون فرعی به کمیسیون 
حقوقی قضایی خواهد آمد و ما در آنجا اقدامات لازم را انجام می دهیم 
البته در زمان بررسی در صحن علنی هم می توان پیشنهادات مختلف 

را مورد بررسی قرار داد.
نماینده مردم جیرفت در مجلس تاکید کرد: متاسفانه در زمانی 
که بحث مهریه به میان آمده و جنبه وصولی پیدا می کند دیگر زوج 
علاقه ای به تداوم زندگی ندارند البته بعضا به یک کار اقتصادی برای 
برخی خانم ها هم تبدیل شده است و بعد از گذشت حدود یک هفته 

یا یک ماه از ازدواج آنها مهریه را اجرا می گذارند.
کمالی پور بیان کرد: البته از سوی دیگر یک خانم به عنوان حق 
قانونی خود می تواند مهریه را درخواست کند اما آقا با وجود تمکن مالی 
بعد از پرداخت آن، درخواست طلاق می دهد لذا باید براساس فرهنگ 
سازی در خانواده ها، مردان بپذیرند که مهریه همسرانشان را در زمان 

خوشی و طول زندگی مشترکشان به تدریج یا کامل پرداخت کنند.
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